

Referat fra møde i Centralt BOP

Tilstede: Lene Mathiesen(LM), June Christensen(JC), Nils Høj(NH), Helle Tvernø(HT), Jens Passage(JP), Thyra Pallesen(TP), Lisa Holsaae(LH), Carina Fransen(CF), Christina Müller(CM).

Fraværende: Mai Pfeiffer Kirkegaard(MK), Ann Hallberg(AH), Ulla Dyhrberg(UD)

Møde afholdt d. 2/2 2016, referat skrevet 2/2 2016 af Cathja Rasmussen

1. Velkomst v/ formanden
 - Velkommen til alle dem som er her. Seminariet d. 20/1 var meget givtigt. Centerleder er syg så sundheds og omsorgschef vil vikariere d.d.
2. Opfølgning på udestående punkter fra tidligere referater:
 - a. Status på afd. D's ombygning, billeder på væggene og indretning af "Skibet"
 - Vi har forsøgt at få en endelig tidsfrist for hvornår hele projektet er færdigt. Ifølge udmelding fra leverandøren kommer møblerne kommer i uge 10. Der efterspørges nogle malerier på de lange hvide gange. Yderligere ønskes en revideret tidsplan for projektet til BOP repræsentanter.
 - b. Nyt om grusstierne
 - Tidligere formand har testet alle grusstierne, og ifølge ham er der ingen problemer på selve stierne. Der opleves at det kan være svært at komme ind af nogle af dørene og umiddelbart kan problemet løses ved at sætte ramper op.
3. Meddelelser fra centerlederen/Sundheds og omsorgschef:
 - a. Orientering om kommunalt tilsyn
 - Tilsynet er blevet afholdt af eksternt konsulent firma. Overordnet set var det en meget tilfredsstillende rapport, hvor tilsynsmyndigheden kom med nogle anbefalinger, som der er udarbejdet en handleplan for at implementere.
4. Nye punkter:
 - a. Vedtægtsændringer
 - Vedtægterne godkendt af BOP med rettelser omkring suppleant funktion. June sender rettelser til sekretæren, derefter sendes vedtægterne til SSU for godkendelse på politisk niveau.
 - b. Aktiviteter
 - Der skal være en bedre koordinering. Der var mange dejlige aktiviteter i december måned, desværre var der en oplevelse

- af, at der var mange sammenfaldne arrangementer.
- c. Enggårdens venner, bl.a. donation af penge fra Dragør Menighedssamfund
 - Der anbefales at anvende donationen til underholdning af entertainer Dario. Der planlægges en gallamiddag senere på året hvor Enggårdens fødselsdag fejres. Formanden sender en mail til Enggårdens venner og takker for bidraget med information om at de støtter anvendelsen af donationen til Dario.
 - d. Hvor meget tid bruger en afd. leder på gulvet i procent
 - Det løftes om medarbejderne har en oplevelse af at mangle deres leder på gulvet. Medarbejder repræsentanterne giver udtryk for at have den opbakning som de har behov for, og at der er overensstemmelse mellem afdelingslederens arbejdsopgaver og det tid som lederen bruger på gulvet.
 - e. Status UTH
 - Der forespørges fra JP, om der skal arbejdes videre på politisk niveau for at løfte, om der kan findes en nemmere og mere tilgængelig løsning, så alle får bedre rammer for at indberette en UTH. Dette giver rådet tilsagn til.
 - f. Status Informations skærme
 - JP vil løfte ønsket om informations skærme til hver afdeling på politisk niveau. Formålet med informations skærme kunne være til aktiviteter, madplan og lignende. *Rådet anbefaler at der kommer infoskærme ved de 2 indgange, at dette vedligeholdes af sekretæren, og at man bibeholder whiteboards og opslagstavler på de enkelte afdelinger.*
 - g. Giv os et praj App
 - Der er ikke noget ønske om at få startet tiltag op på nuværende tidspunkt.
5. Evt.
- Engagement til BOP fra pårørende bliver drøftet, og der aftales at repræsentanterne i centralt BOP anvender fødselsdagsfesten til, at reklamere for BOP's virke for at få flere engagerede repræsentanter.
 - *Det blev aftalt, at der fremover skal vælges en ordstyrer og afsættes tid af til de enkelte punkter, så referatet når at blive godkendt inden kl. 18.*
6. Næste møde: 3. maj 2016 klokken 16-18